

♥♥♥ Announcements 10-26-2025 ♥♥♥

Unity Worship Service: Next Sunday is our monthly worship service. Please join us at 9:30am for combined prayer service and 10:30am for combined worship. Both are held in the sanctuary in the main building.

Voting Result: Praise the Lord that the 10/19/2025 CBCR Special Congregational Meeting was completed as planned and the proposition of calling Pastor Jakub Wu to be CBCR's next Pastor of Chinese Ministry was passed almost unanimously by participating members.

Standard Time returns: November 2 we revert to Standard Time. Remember to turn your clocks back one hour before going to bed Saturday night.

We warmly invite you, as an active member of CBCR, to participate in our Annual Congregational Meeting on Sunday, November 9, 2025, at 12:30 PM, held on-site following the worship service. During this meeting, active members will cast ballots to vote on two important matters: The proposed budget for 2026 and the election of a deacon. For those unable to attend in person, an electronic absentee ballot will be sent via email on October 27. To be valid and counted, all electronic ballots must be received by 9:00 PM on Saturday, November 8. In accordance with the CBCR Constitution: A quorum requires at least one-half (1/2) of all active members as of November 1, 2025.

The approval threshold is:

At least two-third (2/3) of total ballots cast for the proposed budget.

At least three-fourths (3/4) of total ballots cast for the deacon election.

October Memory Verse

Consider therefore the kindness and sternness of God: sternness to those who fell, but kindness to you, provided that you continue in his kindness. Otherwise, you also will be cut off. Romans 11:22

♥♥♥ 教会消息 10-26-2025 ♥♥♥

上主日投票结果：感谢主，2025 年 10 月 19 日 CBCR 特别会员大会如期完成，推选吴琮彪牧师为 CBCR 下一任中文事工牧师的提案几乎获得与会成员一致通过。

夏令时间结束了，请记得在 11 月 1 日（本周六）晚上临睡前或 11 月 2 日（星期日）凌晨 2 点将时钟往后拨慢一小时。

下周日是联合祷告会和联合崇拜主日：联合祷告会于上午 9:30 开始，联合崇拜于上午 10:30 开始，崇拜结束后有团契午餐

我们诚挚邀请您作为 CBCR 的活跃会员，参加将于 2025 年 11 月 9 日（主日）中午 12:30 在教会现场举行的年度会员大会，会议将在主日崇拜结束后举行。在本次会议中，活跃会员将投票决定以下两项重要事宜：2026 年度预算提案和一位新执事的选举。若您无法亲自出席，教会将于 10 月 27 日通过电子邮件发送电子缺席投票表格。所有电子投票必须在 11 月 8 日（星期六）晚上 9:00 前提交，方可视为有效并计入统计。

根据 CBCR 教会章程：

本次会议的法定人数为截至 2025 年 11 月 1 日所有活跃会人数的一半（1/2）；

投票通过的比例要求为：

预算提案需获得至少三分之二（2/3）的有效票数支持；

执事选举需获得至少四分之三（3/4）的有效票数支持。

本月背诵经文：罗马书 11:22

可见神的恩慈，和严厉。向那跌倒的人，是严厉的。向你是有恩慈的，只要你长久在他的恩慈里。不然，你也要被砍下来。